
ZÁPIS 8/2011 Z JEDNÁNÍ ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE DOLNÍ PĚNA 
 Jednání se konalo v úterý dne 11.10. 2011 v 19:00 hodin na obecním úřadě. 
  
Program jednání: 
  
Zahájení, prezence 
  
Přítomni: Martin Matoušek, Michal Žoudlík, Jiřina Kubáková, ing.Věra Jiříková, Ondřej Rešl, Ing.Martin 
Hejlíček, Milan Jiruška 
  
Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu: 

  
Zapisovatel: Michal Žoudlík 
Ověřovatelé: Milan Jiruška, Ing. Marti Hejlíček 
  
Projednání námitek proti zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 
Námitky nejsou 
  
Doplnění a schválení programu jednání 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s programem jednání. 
  
Hlasování: Jednomyslně schválen 

  
Volba komise 
  
Starosta informoval zastupitele o sestavení komise pro výběr architektů na územní plán. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo navrhlo složení komise v tomto složení: 
Martin Matoušek,Ing. Martin Hejlíček, Jiřina Kubáková 
Zastupitelstvo dále pověřuje starostu k získání informací na Městském úřadě v Jindřichově Hradci, 
projednání, objasnění celé záležitosti a předání informací komisi. Která informuje zastupitelstvo na 
dalším zasedání. 
  
Hlasování: Schváleno jednohlasně 

  
Nacenění palivového dřeva 
  
Starosta informoval zastupitele o těžbě a prodeji palivového dřeva z obecních lesů. 
Náklady na výrobu palivového dřeva na 1PRM je 220Kč. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelsvo navrhuje 600Kč za 1PRM vyrobeného dřeva v metrech a 400Kč za 
.1PRM samovýroby. 
  
Hlasování: Schváleno jednohlasně 
  

Schválení změny katastrálního území 
  
Starosta informoval zastupitele o žádosti Pozemkové fondu na změnu katastrálních hranic s obcí Horní 
Pěna. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo pověřuje pana Rešla ke zjištění podrobností.Zastupitelstvo 
neschváluje navrhnutou směnu a odloží celý bod na další zastupitelstvo až budou známé hlavní důvody. 
  
Hlasování: Schváleno jednohlasně.. 
  
  
Příkaz k provedení inventirezace. 

Starosta seznámil zastupitele s plánem inventarizace na rok 2011, který vypracovala inventarizační 
komise 
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí. 
  
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  
Vnitřní směrnice č. VS-2/2011. 



  

Starosta seznámil zastupiutelstvo s vnitřní směrnicí č. VS-2/2011, kterou se stanovují postupy 
inventarizace majetku a závazků. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí 
  
Hlasování: Jednomyslně schváleno 
  
Nákup sazenic stromků do obecních lesů 
  
Starosta informoval zastupitele o potřebě zalesnění částí lesních pozemků, které byly vykáceny kvůli 
napadení kůrovcem. 
  

Návrh na usnesení: Zastupitelsvo zváží cenové nabídky oslovených firem na příštím zasedání. 
  
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  
Schválení výše poplatku za psy 
  
Starosta informoval zastupitelstvo o potřebě znovuzavedení poplatku za psa. Poplatek bude součástí 
vyhlášky, která vejde v platnost od 1.ledna 2012. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo navrhuje roční poplatek za jednoho psa 200Kč a 250Kč za každého 
dalšího psa. 
  

Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  
Stížnost paní Rohové 
  
Starosta informoval zastupitele o stížnosti paní Rohové na stékající vodu z komunikace na její pozemek. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo pověřuje starostu vyvolat jednání mezi majiteli dotčených pozemků 
a informovat zastupitele o dalším postupu. 
  
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  

Podání žádosti o dotaci na lesní techniku. 
  
Starosta informoval zastupitele o možnosti podání dotace na lesní techniku. Vzhledem k rozloze 
lze žádat o dotaci na částku 200 000Kč s 35% - 45% spoluúčastí obce. Tato dotace by byla použita na 
zakoupení strojů určených pro práci v obecních lesích. (např. mulčovač, příkopová sekačka, 
štěpkovač) Žádost o dotaci zpracuje pí. Procházková. Náklady na podání žádosti jsou 10 000Kč. 
  
Návch usnesení: Zastupitelstvo souhlasí s podáním žádosti. 
  
Hlasování: Schváleno jednohlasně 
  
14. Diskuse 

  
1. Vánoční koncert 
  
Starosta informoval OZ o pořádání vánočního koncertu v termínu 16.12.2011 v 18.30 hodin, 
účinkovat bude sbor Gymnazia Vítěslava Nováka z Jindřichova Hradce. 
  
  
Návrch usnesení: Zastupitelstvo souhlasí 
  
Hlasování: Schváleno jednohlasně 
  
  

2.Končící smlouva s Čevakem 
  
Zastupitelstvo pověřuje starostu k získání informací o končící smlouvě a jiných variantách na obecní 
vodu. A zařazením samostatného bodu na dalším jednání zastupitelstva. 
  
Návrch usnesení: Zastupitelsvo bere na vědomí 
  



Hlasování: Schváleno jednohlasně 

  
  
  
  
  
  
  
  
Jednání zastupitelstva skončilo v 22:00 hod. 
  
  
Zapsal: Michal Žoudlík …………………………………….. 

  
Ověřil: Milan Jiruška …………………………………….. 
  
Ing.Martin Hejlíček …………………………………….. 

 


